
 

 
   

    
 

 

 

Referat 
 
Til: Styringsgruppen 

Fra: Oslopakke 3-sekretariatet 

 
 
 
 
Oslopakke 3 – Styringsgruppe: Møte nr 10/2020 - 23.november 2020 

Sted: Microsoft Teams 

Møteleder: Bjørne Grimsrud, Statens vegvesen 

Til stede: Kirsti Slotsvik – Jernbanedirektoratet  
Tonje Brenna – Viken fylkeskommune 
Lan Marie Nguyen Berg – Oslo kommune 
Hans Petter Jakobsen – Fylkesmannen i Oslo og Viken 
 

  

  
For øvrig 
møtte: 

Knut Sletta, Thomas Tvedt, Theis Juell Theisen og Ingrid M.V. Endrerud – Viken 
fylkeskommune 
Morten Nordskag, Ellen-Christine Koren, Inger-Anne Ravlum, Anne Sigrid Hamran, Tom 
Alex Hagen, Gisle Haakonsen og Morten Wasstøl - Oslo kommune 
Ingrid Dahl Hovland, Sari Wallberg, Fred Anton Mykland, Øystein Ristesund og 
Benedicte Petersen – Statens vegvesen 
Benedicte Bruun-Lie -  Jernbanedirektoratet 
Irene Måsøval - Fornebubaneetaten (kun på sak 2) 
Terje Rognlien, Kyrre Gran og Frode Hauglin – Oslopakke 3-sekretariatet 
 

 Ansvar / frist 

 
1. Dagsorden/referat 

 
Vedtak: Referat fra O3 SG den 22. oktober 2020 godkjennes. 
 

 
2. Presentasjon fra Fornebubanen  

Direktør i Fornebubaneetaten, Irene Måsøval, presenterte en oppdatert 
oversikt over forventede kostnader og fremdriftsplan. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Saksbehandler 

Terje Rognlien 

Vår dato:  
2021-01 07 
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Vedtak: O3SG tok presentasjonen til orientering.  
 

 
3. Videre arbeid med HP 2022-2025 for Oslopakke 3 og Byvekstavtalen – 

møteplan våren 2021. 
Presentasjon ved O3-sekretariatet. Det ble fremmet forslag om: 

• å utarbeide felles handlingsprogram 2022-2025 for Oslopakke 3 og 
Byvekstavtalen.   

• at tilnærmet samme representanter deltar i Administrativ 
koordineringsgruppe (Byvekst) som i O3 Styringsgruppe, og: 

• at møtene mellom O3 Styringsgruppe og Administrativ 
koordineringsgruppe holdes samme dag.  
 

I tillegg ble det presentert et forslag til møteplan for våren 2021 
 
Møteleder Bjørne Grimsrud, Statens vegvesen foreslo å endre navnet fra 
Administrativ koordineringsgruppe til Styringsgruppe for Byvekst. 
 
Oslo kommune ønsket noe mer tid (ca en uke) til å vurdere forslagene.   

 
Vedtak: O3SG besluttet følgende møteplan for våren 2021: 
20.januar, 19.februar, 26.mars, 12.april og 11.mai. 
 
 
 

4. Ruters forpliktelse til å overføre midler til Oslopakke 3   
O3-sekretariatet presenterte status og alternative løsninger for årene 
2021 og 2022. 
 
Oslo kommune ønsket at forpliktelsen i 2021 skulle håndteres på samme 
måte som forpliktelsen for 2020 og presenterte følgende forslag til vedtak: 
 
«O3SG vedtar at den halvdelen av kollektivbidraget til Oslopakke 3 fra 
Ruter i 2021, som ikke er implementert gjennom økte billettpriser, skal 
håndteres ved midlertidig omdisponering av bompenger i Oslopakke 3 og 
evt gjennom bruk av statlig tilskudd fra tilleggsavtalen i 2021»  
 
Viken fylkeskommune ba om mer tid før de fattet et vedtak. 
 
Vedtak: O3SG ba O3-sekretariatet om å se på konsekvensene av 
forslaget fra Oslo kommune og deretter sende ut en e-post med forslag 
om hvordan dette kan håndteres.  
 
 

5. Fremkommelighet kollektiv – status i arbeidet 
O3-sekretariatet presenterte status i arbeidet. Det ble også lagt frem en 
forventet fremdriftsplan, der ferdigstillelse av rapport og utsendelse til 
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Styringsgruppen er planlagt i uke 3 2021. 
 
Vedtak: O3SG tok presentasjonen til orientering. 
 

6. Eventuelt 
a. Budsjett 2021 for O3-sekretariatet 

O3-sekretariatet presenterte et foreløpig budsjett for 2021 
 

Vedtak: O3SG tok foreløpig budsjett 2021 for O3-sekretariatet til 
orientering. 

 
 

b. Retningslinjer for sekretariatet for byvekstavtalen 
Kort presentasjon fra O3-sekretariatet. 
Viken kom med innspill om at siste punkt i retningslinjene burde strykes 
(punkt 8. Håndtering av faglig uenighet). 
 

Vedtak: O3SG sa seg enig i at retningslinjene for sekretariatet først 
behandles i Byvekstavtale samarbeidet før saken tas opp i Oslopakke 3. 
 
 

c. Spørsmål fra Oslo; hva er status når det gjelder takstfritak tunge 
kjøretøy biogass? 
Svar: Etter Vegdirektoratets oppfatning må takstfritak behandles av 
Stortinget, men dette er ikke avklart med Samferdselsdepartementet. 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

  

 


